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ZÁPIS ze zasedání zastupitelstva č. 9/2023
Obec Svojetice

datum: 13. 12. 2023, čas: 18:00 - anonymizovaná verze zápisu

Prezence:

Přítomni: (7) Mgr. Martina Vedralová, Tomáš Kárník, Tomáš Halama, Jakub Honc, JUDr. Jan
Jaroš, Zdeňka Vejmelková, Ing. Pavel Churáček

Omluveni: (2) Jarmila Černá, Hana Bajerová
Nepřítomni: (0)
Hosté:
Předsedající: Mgr. Martina Vedralová

Přítomno je 7 členů a zastupitelstvo je usnášeníschopné.
Jednání zahájeno 13.12.2023 v 18:02:54

1. Určení ověřovatelů a zapisovatele (bod číslo 1)
Předkladatel: Mgr. Martina Vedralová
Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:05:32 (zvuk. záznam 0:02:28 - 0:04:59)
Předsedající navrhl jednotlivé členy pracovních komisí
Návrhová komise:
Mandátová a volební komise:
Ověřovatelé: JUDr. Jan Jaroš, Jakub Honc

Hlasování
pro: (7) Mgr. Martina Vedralová, Tomáš Kárník, Tomáš Halama, Jakub Honc, JUDr. Jan Jaroš, Zdeňka Vejmelková,

Ing. Pavel Churáček
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)
Návrh byl přijat

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:08:03

2. Schválení programu jednání (bod číslo 2)
Předkladatel: Mgr. Martina Vedralová
Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:08:31 (zvuk. záznam 0:05:27 - 15:21:09)
Program jednání
1. Určení ověřovatelů a zapisovatele
2. Schválení programu jednání
3. Schválení zápisu č. 8/2023
4. Schválení rozpočtu obce na rok 2024
5. Schválení střednědobého výhledu rozpočtu obce Svojetice na rok 2025-2027
6. Schválení příspěvku na provoz MŠ Svojetice na rok 2024
7. Schválení vodného na rok 2024
8. Schválení stočného na rok 2024
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9. Odsouhlasení provedení inventarizace za rok 2023
10. Schválení Dodatku č. 2 ke Smlouvě o dílo „Zkapacitnění MŠ Svojetice a rekonstrukce zásobovací
rampy“
11. Schválení Smlouvy o dílo – Realizace plotu u MŠ Svojetice
12. Schválení vyhlášky obce Svojetice o místním poplatku za užívání veřejného prostranství
13. Schválení vyhlášky obce Svojetice o místním poplatku z pobytu
14. Schválení vyhlášky obce Svojetice o místním poplatku ze psů
15. Schválení vyhlášky obce Svojetice o místním poplatku za odkládání komunálního odpadu z
nemovité věci
16. Projednání návrhu ponechat pozemek pro veřejnost parc. č. 202/50 k. ú. Svojetice
17. Nabídka o koupi pozemku parc. č. 202/50 o výměře 58 m2
18. Revokace usnesení č. 2023-08-128 – Schválení vyhlášení záměru směny pozemku parc. č. 206/32
k. ú. Svojetice za část pozemku parc. č. 202/4 k. ú. Svojetice
19. Revokace usnesení č. 2023-08-130 – Schválení vyhlášení záměru prodeje části pozemku parc. č.
202/4 k. ú. Svojetice
20. Dodatek č. 1 ke Smlouvě o odvozu odpadu kontejnerem Obce Radim a uložení odpadu na řízenou
skládku obce Radim
21. Příspěvek pro ZŠ Kostelec nad Černými lesy
22. Schválení Smlouvy o dílo s firmou ISES na manažerské řízení realizace projektu vč. závěrečného
vyhodnocení akce – projekt „Zvýšení bezpečnosti dopravy v ulici Choceradská, I. etapa“
23. Rozpočtové opatření č. 8/2023
24. Dodatek č. 1 ke Smlouvě o dílo na zimní údržbu komunikací prohrnováním sněhu
25. Různé

V 18:10:40 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Martina Vedralová") v
tomto znění:
Zastupitelstvo schvaluje návrh programu jednání ze zveřejněné pozvánky s těmito
změnami:
- doplňuje se bod č. 26 - Smlouva o spolupráci ve věci zabezpečení komplexních služeb
poptávkové dopravy a o poskytnutí licence se společností CITYA mobility s.r.o.
Hlasování
pro: (6) Mgr. Martina Vedralová, Tomáš Kárník, Tomáš Halama, JUDr. Jan Jaroš, Zdeňka Vejmelková, Ing. Pavel

Churáček
proti (0)
zdržel se: (1) Jakub Honc
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-135-9/23
zodpovídá:
termín: IHNED (13. 12. 2023)

Pan Honc žádá uvést do zápisu, že podklady k bodu 26 - Smlouva CITYA byly obdrženy v
den zasedání, tj. 13.12.2023.

3. Schválení zápisu č. 8/2023 (bod číslo 3)
Předkladatel: Mgr. Martina Vedralová
Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:13:13 (zvuk. záznam 0:10:09 - 0:12:25)
Důvodová zpráva:
Zastupitelstvu obce Svojetice byl předložen ke schválení Zápis č. 8/2023. Důvodem je neshoda
ověřovatelů pana Ing. Pavla Churáčka a pana Tomáše Halamy týkající se podrobnosti zápisu.
Paní starostka informovala o nové aplikaci "usneseni", jejíž součástí je i zvukový záznam. V praxi
aplikace umožní jednodušší způsob přípravy bodů a podnětů, pro občany lepší kontrolu, dále
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automatizaci zápisů, zveřejnění výstupů ze zasedání.
Pan Halama navrhuje, aby bylo zasedání zastupitelstva nahráváno a umístěno na webové stránky.
Bude upraveno v jednacím řádu a projednáno v novém roce.
Zápisy se lišily v podrobnostech diskuse.
Zápis pana Halamy obsahoval velký záznam diskuse, zápis pana Churáčka byl věcný a stručnější.
V 18:15:16 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Martina Vedralová") v
tomto znění:
Zastupitelstvo obce Svojetice schvaluje Zápis č. 8/2023 ve formě vyhotovené
zapisovatelem dne 16.10.2023 ve stručnější podobě doporučené ověřovatelem panem
Churáčkem.
Hlasování
pro: (5) Mgr. Martina Vedralová, Tomáš Kárník, JUDr. Jan Jaroš, Zdeňka Vejmelková, Ing. Pavel Churáček
proti (2) Tomáš Halama, Jakub Honc
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-136-9/23
zodpovídá:
termín: IHNED (13. 12. 2023)

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:15:29

4. Schválení rozpočtu obce na rok 2024 (bod číslo 4)
Předkladatel: Mgr. Martina Vedralová
Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:15:41 (zvuk. záznam 0:12:37 - 0:30:59)
Důvodová zpráva:
Návrh rozpočtu byl vyvěšen na úřední desce a na webových stránkách obce dne 22.11.2023, byla
dodržena zákonem vymezená lhůta pro vyvěšení 15 dní před projednáním v zastupitelstvu. V této
lhůtě se mohli občané v souladu s § 16 Zákona o obcích vyjádřit k návrhu rozpočtu na rok 2024 a to
písemně, nebo na jednání zastupitelstva obce.
Návrh rozpočtu byl projednán finančním výborem a s návrhem byli seznámeni všichni zastupitelé.
Během roku bude docházet k úpravám rozpočtu podle získaných finančních prostředků a nutných
výdajů.
Rozpočtové příjmy na rok 2024 jsou plánovány ve výši 60,549.750,- Kč
Rozpočtové výdaje na rok 2024 jsou plánovány ve výši 88,070.050,- Kč
Rozdíl mezi příjmy a výdaji činí 27,520.300,- Kč
Rozpočet je tedy sestaven jako schodkový s tím, že schodek 27,520.300,- Kč a splátky investičního
úvěru od KB ve výši 1,518.372,- Kč budou financovány ze zůstatků na účtech, případně z úvěru.
Na účtech obce (KB, ČS, ČNB) byl k dni 08.12.2023 celkem zůstatek ve výši 24,500.000,- Kč.
Investiční dlouhodobý úvěr na kanalizaci od KB z roku 2016 má stanovenou splatnosti do roku 2036,
ročně se splácí 1,518.372,- Kč a k 08.12.2023 zbývá splatit 19,865.272,- Kč.
Důvod schodku - výstavba chodníku podél Choceradské, dokončení chodníku k MŠ, komunikace V
Průhonu. Výdaje jsou plánovány vyšší než příjmy. V příjmech jsou zahrnuty příjmy dle rozhodnutí
poskytovatele dotací.
Na základě návrhu p. Halamy redukovat příjmy (úrok, DPH) a výdaje (opravy silnic) byly projednány
a odsouhlaseny plánované příjmy a výdaje v návrhu rozpočtu následovně:
Rozpočtové příjmy na rok 2024 jsou plánovány ve výši 58,749.750,- Kč
Rozpočtové výdaje na rok 2024 jsou plánovány ve výši 87,320.050,- Kč
Rozdíl mezi příjmy a výdaji činí 28,570.300,- Kč

Diskuze zahájena v 18:18:41
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K tomuto bodu se vyjádřili: Mgr. Martina Vedralová, JUDr. Jan Jaroš, Tomáš Halama
V 18:33:48 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Martina Vedralová") v
tomto znění:
Zastupitelstvo obce Svojetice schvaluje rozpočet obce Svojetice na rok 2024 jako
schodkový v paragrafovém znění. Krytí schodku je plně zajištěno ze zůstatků na
bankovních účtech, případně z úvěru.
Hlasování
pro: (5) Mgr. Martina Vedralová, Tomáš Kárník, JUDr. Jan Jaroš, Zdeňka Vejmelková, Ing. Pavel Churáček
proti (0)
zdržel se: (2) Tomáš Halama, Jakub Honc
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-137-9/23
zodpovídá:
termín: IHNED (13. 12. 2023)

Po diskusi mezi starostkou, panem Jarošem a panem Halamou došlo ke kompromisu v
redukci příjmů a výdajů. Přesto se pan Halama v hlasování zdržel.
Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:34:03

5. Schválení střednědobého výhledu rozpočtu obce Svojetice na rok
2025-2027 (bod číslo 5)
Předkladatel: Mgr. Martina Vedralová
Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:34:35 (zvuk. záznam 0:31:31 - 0:32:49)
Důvodová zpráva:
Střednědobý výhled je plánován pro rok 2025 jako mírně přebytkový, stejně jako roky 2026 a 2027.
V 18:35:45 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Martina Vedralová") v
tomto znění:
Zastupitelstvo obce Svojetice schvaluje střednědobý výhled rozpočtu obce Svojetice na
roky 2025-2027.
Hlasování
pro: (7) Mgr. Martina Vedralová, Tomáš Kárník, Tomáš Halama, Jakub Honc, JUDr. Jan Jaroš, Zdeňka

Vejmelková, Ing. Pavel Churáček
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-138-9/23
zodpovídá:
termín: IHNED (13. 12. 2023)

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:35:53

6. Schválení příspěvku na provoz MŠ Svojetice na rok 2024 (bod
číslo 6)
Předkladatel: Mgr. Martina Vedralová
Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:36:04 (zvuk. záznam 0:33:00 - 0:34:36)
Důvodová zpráva:
Zastupitelstvu obce Svojetice byl předložen návrh rozpočtu MŠ Svojetice na rok 2024 a střednědobý
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výhled rozpočtu na roky 2025-2027. Dle navrhovaného rozpočtu MŠ je navrhován v příjmových
položkách příspěvek od zřizovatele – Obce Svojetice ve výši 1,808.020,- Kč.
Návrh je příspěvek zaokrouhlit na částku 1,900.000,- Kč.
Příspěvek bude vyplácen čtvrtletně a bude použit na neinvestiční náklady MŠ a na mzdy účetní.
V 18:37:32 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Martina Vedralová") v
tomto znění:
Zastupitelstvo obce Svojetice schvaluje příspěvek na provoz MŠ Svojetice na rok 2024 ve
výši 1,900.000,00 Kč. Tento příspěvek bude vyplácen čtvrtletně. Poskytnutý příspěvek
bude použit na neinvestiční náklady MŠ a na mzdy účetní.
Hlasování
pro: (7) Mgr. Martina Vedralová, Tomáš Kárník, Tomáš Halama, Jakub Honc, JUDr. Jan Jaroš, Zdeňka

Vejmelková, Ing. Pavel Churáček
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-139-9/23
zodpovídá:
termín: IHNED (13. 12. 2023)

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:37:40

7. Schválení vodného na rok 2024 (bod číslo 7)
Předkladatel: Mgr. Martina Vedralová
Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:37:48 (zvuk. záznam 0:34:44 - 0:36:58)
Důvodová zpráva:
Obec od provozovatele vodovodního řadu firmy I.T.V. obdržela návrh kalkulace vodného pro rok
2024. Cena vodného pro rok 2024 je stanovena na 46,55 Kč/m3 bez DPH. Od provozovatele došlo k
navýšení ceny o 2,03 Kč/m3 bez DPH. Výše nájemného je stanovena ve výši 2 Kč/m3 bez DPH.
Konečná cena vodného pro odběratele bude stanovena na 48,55 Kč/m3 bez DPH. Sazba DPH přechází
od 01.01.2024 z 10% na 12%. Konečná cena i s DPH (54,38 Kč/m3 včetně DPH) na období od
01.01.2024 do 31.12.2024.
V 18:39:53 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Martina Vedralová") v
tomto znění:
Zastupitelstvo obce Svojetice schvaluje kalkulaci jednotkové ceny pro vodné na období od
01.01.2024 do 31.12.2024 ve výši 46,55 Kč/m3 bez DPH a schvaluje jednotkové nájemné ve
výši 2 Kč/m3 bez DPH. Konečná cena vodného pro koncového odběratele na rok 2024 činí
48,55 Kč/m3 bez DPH.
Hlasování
pro: (7) Mgr. Martina Vedralová, Tomáš Kárník, Tomáš Halama, Jakub Honc, JUDr. Jan Jaroš, Zdeňka

Vejmelková, Ing. Pavel Churáček
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-140-9/23
zodpovídá:
termín: IHNED (13. 12. 2023)

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:40:02
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8. Schválení stočného na rok 2024 (bod číslo 8)
Předkladatel: Mgr. Martina Vedralová
Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:40:10 (zvuk. záznam 0:37:06 - 0:38:45)
Důvodová zpráva:
Ceny za stočné se po dobu udržitelnosti navyšují pouze o inflaci. Část financí se ukládá na účet
obnovy kanalizace. Kalkulace ceny za stočné pro rok 2024 navržená SFŽP je kalkulována ve výši
60,00 Kč/m3 bez DPH. Koncová cena pro občany je 67,20 Kč/m3 vč. DPH a směrné číslo 2.100,00
Kč/osoba/rok bez DPH, 2.352,00 Kč/osoba/rok vč. DPH.
V 18:41:41 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Martina Vedralová") v
tomto znění:
Zastupitelstvo obce Svojetice schvaluje kalkulaci jednotné ceny stočného na období od
01.01.2024 do 31.12.2024 ve výši 60,00 Kč/m3 bez DPH. Cena stočného vybírána
koeficientem bude 01.01.2024 do 31.12.2024 ve výši 2.100,00 Kč/osoba/rok bez DPH.
Hlasování
pro: (7) Mgr. Martina Vedralová, Tomáš Kárník, Tomáš Halama, Jakub Honc, JUDr. Jan Jaroš, Zdeňka

Vejmelková, Ing. Pavel Churáček
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-141-9/23
zodpovídá:
termín: IHNED (13. 12. 2023)

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:41:49

9. Odsouhlasení provedení inventarizace za rok 2023 (bod číslo 9)
Předkladatel: Mgr. Martina Vedralová
Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:41:55 (zvuk. záznam 0:38:51 - 0:41:33)
Důvodová zpráva:
Inventarizace probíhá 1 x ročně, vždy k 31.12. daného účetního roku. Vyhlášena je v souvislosti s
roční uzávěrkou. Inventarizaci je třeba ukončit nejpozději do dvou měsíců po rozvahovém dni.
Starostka navrhla inventarizační komisi ve složení:
Předseda: Tomáš Halama
Členové: Ing. Pavel Churáček, Jarmila Černá
Vzhledem k nepřítomnosti paní Černé je doporučeno určit pro případ jejího nesouhlasu náhradníka,
kterým bude paní Vejmelková.

Diskuze zahájena v 18:42:26
K tomuto bodu se vyjádřili: Mgr. Martina Vedralová
V 18:44:27 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Martina Vedralová") v
tomto znění:
Zastupitelstvo obce Svojetice schvaluje provedení inventarizace za rok 2023 a
inventarizační komisi ve složení: předseda: Tomáš Halama, členové: Ing. Pavel Churáček
a Jarmila Černá ( náhradník Z. Vejmelková ).
Hlasování
pro: (7) Mgr. Martina Vedralová, Tomáš Kárník, Tomáš Halama, Jakub Honc, JUDr. Jan Jaroš, Zdeňka

Vejmelková, Ing. Pavel Churáček
proti (0)
zdržel se: (0)
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nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-142-9/23
zodpovídá:
termín: IHNED (13. 12. 2023)

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:44:37

10. Schválení Dodatku č. 2 ke Smlouvě o dílo „Zkapacitnění MŠ
Svojetice a rekonstrukce zásobovací rampy“ (bod číslo 10)
Předkladatel: Mgr. Martina Vedralová
Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:44:43 (zvuk. záznam 0:41:39 - 0:43:39)
Důvodová zpráva:
Zastupitelstvu obce byl předložen ke schválení Dodatek č. 2 ke Smlouvě o dílo „Zkapacitnění MŠ
Svojetice a rekonstrukce zásobovací rampy“. Důvodem pro vznik tohoto dodatku jsou chybějící
položky rozpočtu ve výši 87.288,- Kč bez DPH. Celková smluvní cena díla ve výši 4,427.375,- Kč bez
DPH.
Pro menší třídu nebyla rozpočtována nábytková sestava a rolety.
V 18:46:34 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Martina Vedralová") v
tomto znění:
Zastupitelstvo obce Svojetice schvaluje Dodatek č. 2 ke Smlouvě o dílo „Zkapacitnění MŠ
Svojetice a rekonstrukce zásobovací rampy“. Dodatkem č. 2 se navyšuje celková cena díla
o 87.288,- Kč bez DPH.
Zastupitelstvo obce Svojetice pověřuje starostku obce k podpisu Dodatku č. 2.
Hlasování
pro: (7) Mgr. Martina Vedralová, Tomáš Kárník, Tomáš Halama, Jakub Honc, JUDr. Jan Jaroš, Zdeňka

Vejmelková, Ing. Pavel Churáček
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-143-9/23
zodpovídá:
termín: IHNED (13. 12. 2023)

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:46:43

11. Schválení Smlouvy o dílo – Realizace plotu u MŠ Svojetice (bod
číslo 11)
Předkladatel: Mgr. Martina Vedralová
Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:46:48 (zvuk. záznam 0:43:44 - 0:52:53)
Důvodová zpráva:
Zastupitelstvu obce byla předložena ke schválení Smlouva o dílo – Realizace nového plotu,
vodoměrné šachty a souvisejících prací v celkové hodnotě 542.560,- Kč bez DPH se zhotovitelem -
Miroslav Šmíd, IČ: 04390148, Choceradská 6, Svojetice.
Ukončení díla je nejpozději k 31.12.2023 v celém rozsahu.
Z důvodu urychlení prací na otevření MŠ a zachování bezpečnosti dětí byla oslovena firma Šmíd a
Swietelsky, které prováděly stavební práce v obci. Práce se týkaly přemístění vodoměrné šachty,
nového oplocení a s tím souvisejících prací v areálu školky. Firma Swietelsky z důvodů časových a
personálních odmítla, firma Šmíd v rámci dokončovacích prací na zkapacitnění MŠ byla ochotna se
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ujmout stavebních prací. Akci bylo nutno provést co nejrychleji, aby nedošlo k omezení provozu MŠ a
byla zachována bezpečnost dětí. Firma Šmíd měla na místě k dispozici síly a prostředky, s jejichž
pomocí bylo možno situaci urychleně řešit. Podezdívka plotu se stavěla nová, aby korespondovala s
novým chodníkem a zároveň byla jako opěrná zeď nového chodníku místo obrubníku.
Diskuze zahájena v 18:48:57
K tomuto bodu se vyjádřili: Tomáš Halama, Jakub Honc, Mgr. Martina Vedralová, paní Trejtnarová
V 18:55:49 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Martina Vedralová") v
tomto znění:
Zastupitelstvo obce Svojetice schvaluje Smlouvu o dílo na realizaci nového plotu,
vodoměrné šachty a souvisejících prací se zhotovitelem – Miroslav Šmíd, IČ: 04390148,
Choceradská 6, Svojetice v celkové hodnotě 542.560,- Kč bez DPH.
Hlasování
pro: (5) Mgr. Martina Vedralová, Tomáš Kárník, JUDr. Jan Jaroš, Zdeňka Vejmelková, Ing. Pavel Churáček
proti (1) Jakub Honc
zdržel se: (1) Tomáš Halama
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-144-9/23
zodpovídá:
termín: IHNED (13. 12. 2023)

Pan Halama se zdržel hlasování z důvodu, že plot je již zhotovený.
Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:55:57

12. Schválení vyhlášky obce Svojetice o místním poplatku za
užívání veřejného prostranství (bod číslo 12)
Předkladatel: Mgr. Martina Vedralová
Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:56:03 (zvuk. záznam 0:52:59 - 0:54:04)
Důvodová zpráva:
Na základě sdělení Ministerstva vnitra ČR o schválené novele zákona o místních poplatcích je
doporučeno vydat nové obecně závazné vyhlášky, které budou odpovídat nové právní úpravě účinné
od 1. ledna 2024. Vyhláška byla vypracována v interaktivním formuláři na portálu Veřejné správy.
V této Vyhlášce byl zrušen měsíční poplatek za parkovací místo pro osobní vozidlo a byl ponechán
pouze roční poplatek za vozidlo, a to v hodnotě 4.000,- Kč za rok (předchozí částka 3.500,- Kč za
rok).
V 18:56:59 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Martina Vedralová") v
tomto znění:
Zastupitelstvo obce Svojetice schvaluje Vyhlášku o místním poplatku za užívání veřejného
prostranství.
Hlasování
pro: (7) Mgr. Martina Vedralová, Tomáš Kárník, Tomáš Halama, Jakub Honc, JUDr. Jan Jaroš, Zdeňka

Vejmelková, Ing. Pavel Churáček
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-145-9/23
zodpovídá:
termín: IHNED (13. 12. 2023)
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Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:57:08

13. Schválení vyhlášky obce Svojetice o místním poplatku z pobytu
(bod číslo 13)
Předkladatel: Mgr. Martina Vedralová
Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:57:13 (zvuk. záznam 0:54:09 - 0:55:01)
Důvodová zpráva:
Na základě sdělení Ministerstva vnitra ČR o schválené novele zákona o místních poplatcích je
doporučeno vydat nové obecně závazné vyhlášky, které budou odpovídat nové právní úpravě účinné
od 1. ledna 2024. Vyhláška byla vypracována v interaktivním formuláři na portálu Veřejné správy.
Ve Vyhlášce došlo ke změně termínu splatnosti poplatku z měsíční frekvence na pololetní.
V 18:57:56 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Martina Vedralová") v
tomto znění:
Zastupitelstvo obce Svojetice schvaluje Vyhlášku o místním poplatku z pobytu.
Hlasování
pro: (7) Mgr. Martina Vedralová, Tomáš Kárník, Tomáš Halama, Jakub Honc, JUDr. Jan Jaroš, Zdeňka

Vejmelková, Ing. Pavel Churáček
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-146-9/23
zodpovídá:
termín: IHNED (13. 12. 2023)

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:58:05

14. Schválení vyhlášky obce Svojetice o místním poplatku ze psů
(bod číslo 14)
Předkladatel: Mgr. Martina Vedralová
Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:58:28 (zvuk. záznam 0:55:24 - 0:55:57)
Důvodová zpráva:
Na základě sdělení Ministerstva vnitra ČR o schválené novele zákona o místních poplatcích je
doporučeno vydat nové obecně závazné vyhlášky, které budou odpovídat nové právní úpravě účinné
od 1. ledna 2024. Vyhláška byla vypracována v interaktivním formuláři na portálu Veřejné správy.
Výše poplatků se nemění.
V 18:58:51 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Martina Vedralová") v
tomto znění:
Zastupitelstvo obce Svojetice schvaluje Vyhlášku o místním poplatku ze psů.
Hlasování
pro: (7) Mgr. Martina Vedralová, Tomáš Kárník, Tomáš Halama, Jakub Honc, JUDr. Jan Jaroš, Zdeňka

Vejmelková, Ing. Pavel Churáček
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-147-9/23
zodpovídá:
termín: IHNED (13. 12. 2023)
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Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:59:01

15. Schválení vyhlášky obce Svojetice o místním poplatku za
odkládání komunálního odpadu z nemovité věci (bod číslo 15)
Předkladatel: Mgr. Martina Vedralová
Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:59:06 (zvuk. záznam 0:56:02 - 0:56:37)
Důvodová zpráva:
Na základě sdělení Ministerstva vnitra ČR o schválené novele zákona o místních poplatcích je
doporučeno vydat nové obecně závazné vyhlášky, které budou odpovídat nové právní úpravě účinné
od 1. ledna 2024. Vyhláška byla vypracována v interaktivním formuláři na portálu Veřejné správy.
Výše poplatků se nemění.
V 18:59:33 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Martina Vedralová") v
tomto znění:
Zastupitelstvo obce Svojetice schvaluje Vyhlášku o místním poplatku za odkládání
komunálního odpadu z nemovité věci.
Hlasování
pro: (7) Mgr. Martina Vedralová, Tomáš Kárník, Tomáš Halama, Jakub Honc, JUDr. Jan Jaroš, Zdeňka

Vejmelková, Ing. Pavel Churáček
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-148-9/23
zodpovídá:
termín: IHNED (13. 12. 2023)

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:59:41

16. Projednání návrhu ponechat pozemek pro veřejnost parc. č.
202/50 k. ú. Svojetice (bod číslo 16)
Předkladatel: Jakub Honc
Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:59:46 (zvuk. záznam 0:56:42 - 0:59:00)
Důvodová zpráva:
Zastupitelstvu obce Svojetice byl předložen pro informaci návrh pana Honce ponechat část pozemku
parc. č. 202/4 k. ú. Svojetice (nově oddělený pozemek parc. č. 202/50) veřejně přístupnou.
Záměr obce Svojetice směnit pozemek parc. č. 206/32 k. ú. Svojetice za část pozemku parc. č. 202/4
k. ú. Svojetice není pro obec výhodný, jedná se o pozemky, které jsou rozdílného typu a kvality.
Projednávání bodu bylo ukončeno v 19:02:04

17. Nabídka o koupi pozemku parc. č. 202/50 o výměře 58 m2 (bod
číslo 17)
Předkladatel: Mgr. Martina Vedralová
Projednávání bodu bylo zahájeno v 19:02:15 (zvuk. záznam 0:59:11 - 1:01:02)
Důvodová zpráva:
Zastupitelstvu obce Svojetice byla předložena nabídka koupě pozemku parc. č. 202/50 o výměře 58
m2. Nabídka byla obdržena e-mailem dne 01.11.2023 a zájemce pan ████████████ nabízí cenu
2.449 Kč za metr čtvereční. Zveřejněný záměr prodeje pozemku 202/50 byl nepřesný. Určený
geometrický plán č. 1675-26/2022 nevymezuje část pozemku 202/50 o výměře 58 m2, nýbrž samotný
pozemek 202/50 o celkové výměře 282 m2. Záměr bude upřesněn.
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Zastupitelstvo obce Svojetice bere nabídku o koupi pozemku na vědomí. Vzhledem, k nepřesnosti
zveřejněného záměru prodeje, bude vyvěšen záměr nový.
Projednávání bodu bylo ukončeno v 19:04:06

18. Revokace usnesení č. 2023-08-128 – Schválení vyhlášení
záměru směny pozemku parc. č. 206/32 k. ú. Svojetice za část
pozemku parc. č. 202/4 k. ú. Svojetice (bod číslo 18)
Předkladatel: Mgr. Martina Vedralová
Projednávání bodu bylo zahájeno v 19:04:13 (zvuk. záznam 1:01:09 - 1:03:27)
Důvodová zpráva:
Zastupitelstvo obce Svojetice schválilo dne 11.10.2023 vyhlášení záměru směny pozemku parc. č.
206/32 k. ú. Svojetice o celkové výměře 224 m2 za pozemek parc. č. 202/50 k. ú. Svojetice o výměře
224 m2 odděleného z pozemku parc. č. 202/4 dle geometrického plánu č. 1675-26/2022 vyhotoveného
AREA geodet Čížková s. r. o., Střední 365, Černošice.
Obec zveřejnila záměr na směnu a prodej pozemku 202/50. Pozemek 202/50 je pouze jeden, a proto
musí dojít k jeho směně či jeho prodeji. Pokud by mělo dojít ke směně a současně k prodeji, tak je
třeba určit, jaká část je směňována a jaká část je prodávána. Tyto části by bylo třeba vymezit dle
katastrálního zákona, to zatím není provedeno.
Záměr zveřejněný obcí lze z popsaného důvodu považovat za neurčitý.
Navrhuji revokaci původního záměru a zveřejnění nového záměru, v němž by bylo uvedeno, že obec
má zájem směnit (celý) pozemek 206/32 za (celý) obecní pozemek 202/50, přičemž by došlo i k
finančnímu vyrovnání.
Bude vypracován znalecký posudek pro vyjasnění ceny odkupu pozemku.
V 19:06:22 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Martina Vedralová") v
tomto znění:
Zastupitelstvo obce Svojetice revokuje usnesení č. 2023-08-128 Schválení vyhlášení
záměru směny pozemku par. č. 206/32 k. ú. Svojetice o celkové výměře 224 m2 za
pozemek par. č. 202/50 k. ú. Svojetice o výměře 224 m2 oddělený z pozemku par. č. 202/4
dle geometrického plánu č. 1675-26/2022 vyhotoveného AREA geodet Čížková s.r.o.,
Střední 365, Černošice.
Hlasování
pro: (7) Mgr. Martina Vedralová, Tomáš Kárník, Tomáš Halama, Jakub Honc, JUDr. Jan Jaroš, Zdeňka

Vejmelková, Ing. Pavel Churáček
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-149-9/23
zodpovídá:
termín: IHNED (13. 12. 2023)

Projednávání bodu bylo ukončeno v 19:06:31

19. Revokace usnesení č. 2023-08-130 – Schválení vyhlášení
záměru prodeje části pozemku parc. č. 202/4 k. ú. Svojetice (bod
číslo 19)
Předkladatel: Mgr. Martina Vedralová
Projednávání bodu bylo zahájeno v 19:06:36 (zvuk. záznam 1:03:32 - 1:04:42)
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Důvodová zpráva:
Zastupitelstvo obce Svojetice schválilo dne 11.10.2023 vyhlášení záměru prodeje části pozemků
parc. č. 202/50 k. ú. Svojetice o výměře 58 m2 z důvodu rozdílných výměr při směně pozemku parc.
č. 206/32 a pozemku parc. č. 202/50 dle geometrického plánu č. 1675-26/2022 vyhotoveného AREA
geodet Čížková s. r. o., Střední 365, Černošice. Část pozemku určeného k prodeji byla oddělena
geometrickým plánem parc. č. 202/50 = 58 m2 za účelem narovnání nesrovnalostí v Katastru
nemovitostí pro Středočeský kraj.
Obec zveřejnila záměr na směnu a prodej pozemku 202/50. Pozemek 202/50 je pouze jeden, a proto
musí dojít k jeho směně či jeho prodeji. Pokud by mělo dojít ke směně a současně k prodeji, tak je
třeba určit, jaká část je směňována a jaká část je prodávána. Tyto části by bylo třeba vymezit dle
katastrálního zákona, to zatím není provedeno. Záměr zveřejněný obcí lze z popsaného důvodu
považovat za neurčitý.
Navrhuji revokaci původního záměru a zveřejnit nový záměr, v němž by bylo uvedeno, že obec má
zájem směnit (celý) pozemek 206/32 za (celý) obecní pozemek 202/50, přičemž by došlo i k
finančnímu vyrovnání.
Bude vypracován znalecký posudek pro vyjasnění ceny odkupu pozemku.
V 19:07:38 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Martina Vedralová") v
tomto znění:
Zastupitelstvo obce Svojetice revokuje usnesení č. 2023-08-130 Schválení vyhlášení
záměru prodeje části pozemků p. č. 202/50 k. ú. Svojetice o výměře 58 m² z důvodu
rozdílných výměr při směně pozemků par. č. 206/32 a pozemku par. č. 202/50 dle
geometrického plánu č. 1675-26/2022 vyhotoveného AREA geodet Čížková s.r.o., Střední
365, Černošice. Část pozemku určeného k prodeji byla oddělena geometrickým plánem p.
č. 202/50 = 58 m2 za účelem narovnání nesrovnalostí v Katastru nemovitostí pro
Středočeský kraj.
Hlasování
pro: (7) Mgr. Martina Vedralová, Tomáš Kárník, Tomáš Halama, Jakub Honc, JUDr. Jan Jaroš, Zdeňka

Vejmelková, Ing. Pavel Churáček
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-150-9/23
zodpovídá:
termín: IHNED (13. 12. 2023)

Projednávání bodu bylo ukončeno v 19:07:46

20. Dodatek č. 1 ke Smlouvě o odvozu odpadu kontejnerem Obce
Radim a uložení odpadu na řízenou skládku obce Radim (bod číslo
20)
Předkladatel: Mgr. Martina Vedralová
Projednávání bodu bylo zahájeno v 19:07:51 (zvuk. záznam 1:04:47 - 1:05:54)
Důvodová zpráva:
Zastupitelstvu obce Svojetice byl předložen Dodatek č. 1 ke Smlouvě č. 339/2023 o odvozu odpadu
kontejnerem Obce Radim a uložení odpadu na řízenou skládku Radim.
Dodatek k článku č. V. Cena a platební podmínky: Bod č. 2 Navýšení zákonného poplatku dle zákona
541/2020 o 250 Kč/tuna.
Dodatek k článku č. VI. Doba trvání smlouvy a její zánik: Platnost smlouvy do 31.12.2024.
Pan Halama upozornil, že od roku 2025 bude vývoz na skládky zakázaný, bude nutné spolupracovat
pouze se spalovnami.
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V 19:08:50 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Martina Vedralová") v
tomto znění:
Zastupitelstvo obce Svojetice schvaluje Dodatek č. 1 ke Smlouvě č. 339/2023 o odvozu
odpadu kontejnerem Obce Radim a uložení odpadu na řízenou skládku Radim.
Dodatek k článku č. V. Cena a platební podmínky: Bod č. 2 Navýšení zákonného poplatku
dle zákona 541/2020 o 250 Kč/tuna.
Dodatek k článku č. VI. Doba trvání smlouvy a její zánik: Platnost smlouvy do 31.12.2024.
Zastupitelstvo obce Svojetice pověřuje starostku obce k podpisu Dodatku č. 1 ke smlouvě
339/2023.
Hlasování
pro: (7) Mgr. Martina Vedralová, Tomáš Kárník, Tomáš Halama, Jakub Honc, JUDr. Jan Jaroš, Zdeňka

Vejmelková, Ing. Pavel Churáček
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-151-9/23
zodpovídá:
termín: IHNED (13. 12. 2023)

Projednávání bodu bylo ukončeno v 19:08:58

21. Příspěvek pro ZŠ Kostelec nad Černými lesy (bod číslo 21)
Předkladatel: Mgr. Martina Vedralová
Projednávání bodu bylo zahájeno v 19:09:03 (zvuk. záznam 1:05:59 - 1:06:44)
Důvodová zpráva:
Zastupitelstvu obce Svojetice byla předložena k projednání žádost o finanční sponzorský dar k
zajištění nákladů pro ZŠ Kostelec nad Černými lesy, K Jatkám 748, kterou navštěvují dva žáci z obce
Svojetice.
Návrh výše příspěvku je částka ve výši 2.000,- Kč na žáka.
V 19:09:39 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Martina Vedralová") v
tomto znění:
Zastupitelstvo obce Svojetice schvaluje finanční sponzorský dar k zajištění nákladů pro
ZŠ Kostelec nad Černými lesy v celkové výši 4.000,- Kč na dva žáky z obce Svojetice.
Hlasování
pro: (7) Mgr. Martina Vedralová, Tomáš Kárník, Tomáš Halama, Jakub Honc, JUDr. Jan Jaroš, Zdeňka

Vejmelková, Ing. Pavel Churáček
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-152-9/23
zodpovídá:
termín: IHNED (13. 12. 2023)

Projednávání bodu bylo ukončeno v 19:09:48

22. Schválení Smlouvy o dílo s firmou ISES na manažerské řízení
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realizace projektu vč. závěrečného vyhodnocení akce – projekt
„Zvýšení bezpečnosti dopravy v ulici Choceradská, I. etapa“ (bod
číslo 22)
Předkladatel: Mgr. Martina Vedralová
Projednávání bodu bylo zahájeno v 19:09:53 (zvuk. záznam 1:06:49 - 1:07:48)
Důvodová zpráva:
Zastupitelstvu obce Svojetice byla předložena ke schválení Smlouva o dílo s firmou ISES na
manažerské řízení realizace projektu vč. závěrečného vyhodnocení akce – projekt „Zvýšení
bezpečnosti dopravy v ulici Choceradská, I. etapa“, dle schválené cenové nabídky ve výši 128.000 Kč
bez DPH.
V 19:10:43 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Martina Vedralová") v
tomto znění:
Zastupitelstvo obce Svojetice schvaluje Smlouvu o dílo s firmou ISES na manažerské
řízení realizace projektu vč. závěrečného vyhodnocení akce – projekt „Zvýšení bezpečnosti
dopravy v ulici Choceradská, I. etapa“ ve výši 128.000 Kč bez DPH a pověřuje starostku
obce k podpisu smlouvy.
Hlasování
pro: (7) Mgr. Martina Vedralová, Tomáš Kárník, Tomáš Halama, Jakub Honc, JUDr. Jan Jaroš, Zdeňka

Vejmelková, Ing. Pavel Churáček
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-153-9/23
zodpovídá:
termín: IHNED (13. 12. 2023)

Projednávání bodu bylo ukončeno v 19:10:52

23. Rozpočtové opatření č. 8/2023 (bod číslo 23)
Předkladatel: Mgr. Martina Vedralová
Projednávání bodu bylo zahájeno v 19:10:58 (zvuk. záznam 1:07:54 - 1:14:23)
Důvodová zpráva:
Zastupitelstvu obce Svojetice bylo předloženo ke schválení Rozpočtové opatření č. 8/2023.
Rozpočtové opatření č. 8/2023 reaguje na aktuální vývoj plnění rozpočtu obce dle stavu k
30.10.2023.
Rozpočtové příjmy se navýšily o 360.000,00 Kč
Rozpočtové výdaje se navýšily o 284.000,00 Kč

Diskuze zahájena v 19:11:18
K tomuto bodu se vyjádřili: Tomáš Kárník, Tomáš Halama, Mgr. Martina Vedralová, Jakub Honc
V 19:17:20 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Martina Vedralová") v
tomto znění:
Zastupitelstvo obce Svojetice schvaluje Rozpočtové opatření č. 8/2023.
Hlasování
pro: (6) Mgr. Martina Vedralová, Tomáš Kárník, Tomáš Halama, JUDr. Jan Jaroš, Zdeňka Vejmelková, Ing. Pavel

Churáček
proti (0)
zdržel se: (1) Jakub Honc
nehlasoval: (0)
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Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-154-9/23
zodpovídá:
termín: IHNED (13. 12. 2023)

Projednávání bodu bylo ukončeno v 19:17:27

24. Dodatek č. 1 ke Smlouvě o dílo na zimní údržbu komunikací
prohrnováním sněhu (bod číslo 24)
Předkladatel: Mgr. Martina Vedralová
Projednávání bodu bylo zahájeno v 19:17:32 (zvuk. záznam 1:14:28 - 1:18:44)
Důvodová zpráva:
Zastupitelstvu obce Svojetice byl předložen ke schválení Dodatek č. 1 ke Smlouvě o dílo na zimní
údržbu komunikací prohrnováním sněhu.
Dodatek č. 1 se týká bodu II. a III.
Bod II. Čas plnění se upravuje následovně: Čas plnění je v době od 01.11. do 31.03.
Bod III. Cena a způsob platby se upravuje následovně:
1. Cena díla v této smlouvě byla stanovena dohodou a činí 1.390,- Kč bez DPH za odpracovanou 1
hodinu stroje vč. obsluhy (původně byla cena 1.300,- Kč bez DPH za 1 hodinu).
3. Osoby oprávněné jednat v této věci za objednatele jsou starostka a místostarosta obce (původně
byla uvedena jména).
Pověřené osoby (pan Honc, paní Bajerová, paní Černá) zůstávají v platnosti.
Dodatek č. 1 bude obsahovat aktualizovaný plánek komunikací obce k 29.11.2023.

Diskuze zahájena v 19:18:33
K tomuto bodu se vyjádřili: Jakub Honc, Mgr. Martina Vedralová
V 19:21:37 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Martina Vedralová") v
tomto znění:
Zastupitelstvo obce Svojetice schvaluje Dodatek č. 1 ke Smlouvě o dílo na zimní údržbu
komunikací prohrnováním sněhu.
Bod II. Čas plnění se upravuje následovně: Čas plnění je v době od 01.11. do 31.03.
Bod III. Cena a způsob platby se upravuje následovně:
Cena díla v této smlouvě byla stanovena dohodou a činí 1.390,- Kč bez DPH za
odpracovanou 1 hodinu stroje vč. obsluhy.
Osoby oprávněné jednat v této věci za objednatele jsou starostka a místostarosta obce.
Zastupitelstvo obce Svojetice pověřuje starostku obce k podpisu Dodatku č. 1.
Hlasování
pro: (7) Mgr. Martina Vedralová, Tomáš Kárník, Tomáš Halama, Jakub Honc, JUDr. Jan Jaroš, Zdeňka

Vejmelková, Ing. Pavel Churáček
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-155-9/23
zodpovídá:
termín: IHNED (13. 12. 2023)

Projednávání bodu bylo ukončeno v 19:21:48
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25. Smlouva o spolupráci ve věci zabezpečení komplexních služeb
poptávkové dopravy a o poskytnutí licence se společností CITYA
mobility s.r.o. (bod číslo 26)
Předkladatel: Mgr. Martina Vedralová
Projednávání bodu bylo zahájeno v 19:21:53 (zvuk. záznam 1:18:49 - 1:28:27)
Důvodová zpráva:
CITYA je technologickou společností zabývající se mimo jiné zprostředkováním přepravních služeb
osob na vyžádání formou individuálního plánování sdílených jízd pro jednotlivé osoby
prostřednictvím minivanů („Služby“), a dále je vlastníkem a provozovatelem platformy s názvem
„CITYA“.
Do konce roku 2023 probíhalo testování využití.
Firma CITYA mobility s.r.o. zaslala návrh Smlouvy na dobu neurčitou. Odměna se sjednává na částku
ve výši 12.500 Kč měsíčně bez DPH.
K odměně bude připočtena DPH ve výši dle platných právních předpisů. Odměna v roce 2023 byla ve
výši 10.000 Kč měsíčně bez DPH.
Smlouva byla zaslána firmou CITYA v den konání zasedání, tj. 13.12.2023.

Diskuze zahájena v 19:24:37
K tomuto bodu se vyjádřili: Tomáš Halama, paní Trejtnarová, Jakub Honc
V 19:30:11 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Martina Vedralová") v
tomto znění:
Zastupitelstvo obce schvaluje Smlouvu o spolupráci ve věci zabezpečení komplexních
služeb poptávkové dopravy a o poskytnutí licence s poskytovatelem CITYA mobility s.r.o.,
IČ 13975471. Za Služby a Licenci poskytované na základě této Smlouvy náleží společnosti
CITYA odměna, která je Smluvními stranami sjednána ve výši 12.500,- Kč měsíčně bez
DPH. Smlouva se sjednává na dobu neurčitou od 01.01.2024 s 2 měsíční výpovědní
lhůtou. Zastupitelstvo obce pověřuje starostku k podpisu smlouvy.
Hlasování
pro: (5) Mgr. Martina Vedralová, Tomáš Kárník, JUDr. Jan Jaroš, Zdeňka Vejmelková, Ing. Pavel Churáček
proti (2) Tomáš Halama, Jakub Honc
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-156-9/23
zodpovídá:
termín: IHNED (13. 12. 2023)

Diskuse se týkala efektivity využití této služby.
Projednávání bodu bylo ukončeno v 19:31:31

26. Různé (bod číslo 25)
Předkladatel: Mgr. Martina Vedralová
Projednávání bodu bylo zahájeno v 19:31:38 (zvuk. záznam 1:28:34 - 2:05:17)
Důvodová zpráva:
Paní starostka informovala o následujícím:
Zimní údržba komunikací – úkol pro Komisi veřejného pořádku, dopravy, životního prostředí a
odpadového hospodářství - vypracovat návrh na prohrnování soukromých komunikací
Akce „ Rekonstrukce komunikace V Průhonu, Louňovická“ - vyhodnocení projektu podaného na
MMR – projekt splnil podmínky dotace, ale byl zařazen jako náhradní projekt, umístil se na 394
místě. Vzhledem k úspornému režimu státního rozpočtu nepředpokládáme výrazné navýšení
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prostředků MMR, které by náhradní projekty v tomto rozsahu pokrylo. Nicméně, pokud by došlo k
navýšení alokace nebo k úspoře u předchozích projektů, tak u náhradních projektů může dojít k
ukončení realizace před vydáním Rozhodnutí o poskytnutí dotace a požádat o proplacení zpětně (a to
i následující roky).
Chodník Choceradská získaná dotace na výstavbu ve výši 25,5 mil. Kč – výstavba bude probíhat v
roce 2024, v současné době se připravuje zadávací dokumentace k výběrovému řízení.
Poděkování od MŠ za úspěšně provedenou rekonstrukci mateřské školy. Paní starostka poděkovala
paní ředitelce a zaměstnancům MŠ za výbornou spolupráci.
Pozvání na tříkrálový koncert dne 06.01.2024.
Poplatky za popelnice budou vybírány od druhého týdnu v lednu, tj. od 15.01.2024, po nastavení
systému.

Do následné diskuse se přihlásili:
Pan ████████ vznesl dotaz na předsedu Komise veřejného pořádku pana Honce na řešení
pravidelného pořádání diskotéky na hrázi, která narušuje klid občanů před 22. hodinou. Pan Honc
odpověděl, že k tomuto nemá pravomoc.
Pan Sliž informoval o tom, že byl občanem Svojetic kriminalizován vymyšleným obviněním, které
řešila Policie ČR. Důvodem bylo to, že neposkytl dotyčné osobě informace. Svůj příběh předal v
písemné podobě všem zastupitelům s nabídkou pomoci zdarma (právní i technickou), kdyby byli
tomuto tlaku též vystaveni. V závěru svého vystoupení vyzval zastupitele pana Honce zda je touto
osobou on, což pan Honc potvrdil. Následně pan Honc bez důvodu opustil jednání zastupitelstva.
Paní █████████se ještě vrátila k hlasování o bodu CITYA s dotazem na pana Kárníka ohledně jeho
hlasování, ten odpověděl.
Diskuze zahájena v 19:35:44
K tomuto bodu se vyjádřili: pan Šindelář, pan Sliž, paní Halamová, Jakub Honc
V 19:59:33 odešel Jakub Honc, přítomno 6 zastupitelů.
Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni: (6) Mgr. Martina Vedralová, Tomáš Kárník, Tomáš Halama, JUDr. Jan Jaroš, Zdeňka
Vejmelková, Ing. Pavel Churáček

Omluveni: (2) Jarmila Černá, Hana Bajerová
Nepřítomni: (1) Jakub Honc

Paní starostka ukončila zasedání (20:08 h) a popřála všem příjemné prožití vánočních svátků.
Projednávání bodu bylo ukončeno v 20:08:21
Jednání ukončeno 13.12.2023 v 20:09:03
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Ověřeno ověřovateli:

1)   Neověřeno  Jakub Honc, v.r.

2)   20. 2. 2024 15:33  JUDr. Jan Jaroš, v.r.

Nedošlo k ověření zápisu všemi ověřovateli. Ověření zápisu bude proto projednáno na následujícím
jednání zastupitelstva.
 
Podpisy odpovědných osob:

Starosta(ka):
 

Mgr. Martina Vedralová, v.r.

Místostarosta(ka):
 

Tomáš Kárník, v.r.
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